
POTREBUJEME   HRDINOV 

 

Či už sú to naši rodičia, učiteľ, tréner, hokejista, kňaz alebo niekto iný, radi 

napodobňujeme svojich hrdinov. Tak veľmi na nás zapôsobia, že takmer inštinktívne 

preberáme ich charakteristické črty. Preto sa mnohí ľudia obliekajú ako ich hrdinovia, sledujú 

v televízii každý ich krok alebo si kupujú plagáty, či iné spomienkové predmety. Mnoho 

ľudských hrdinov prináša svetu šport. Koľkí sa tam urputne snažia, aby niečo dokázali. 

Organizátori súťaží aj členovia tímov. Usilujme sa aj my kresťania, ktorí považujeme za 

najväčšieho hrdinu Ježiša Krista a chceme sa mu po všetkých stránkach podobať. Veď to je 

podstata evanjelia – byť ako Kristus! Ježiš však nie je náš jediný hrdina. Všetci máme svojich 

obľúbených svätcov, možno k ním patrí aj patrón našej školy bl. P.P.Gojdič. Ich život a diela 

nás veľmi ovplyvnili. Títo hrdinovia a hrdinky nám pomáhajú upriamiť zrak na Ježiša. 

Podnietili nás, aby sme žili svätý život a starali sa o slabých a bezbranných. Pre mňa je 

obľúbenou sväticou Panna Mária. Nielen jej život je nekonečným príkladom svätosti a viery, 

ale i skúsenosti mnohých ľudí.  

Istý muž vraví, že mu Mária zachránila život. Narodil sa s chorobou, ktorá mu 

ohrozovala život. Lekári mu nedávali ani šesť mesiacov života. Matka sa však nevzdávala 

nádeje. Každý deň sa modlila k Panne Márii za jeho uzdravenie. Po 60 rokoch je živý dôkaz, 

že Panna Mária počuje a odpovedá na modlitby. Je živý dôkaz, že veľmi rada prednáša naše 

potreby Ježišovi, svojmu synovi a prosí ho, aby nám pomohol. V roku modlitby – prípravy na 

jubilejný rok 2025 môžeme byť my všetci blízko nášho Krista. Nech nás Mária, sv. Jozef i 

svätci učia ako nájsť Pána a čoraz viac sa mu podobať v každodennom živote! Ako povedal 

pápež František, všetci sme hriešnici, ale nech nik nie je skazený. A ako hriešnik z Božej 

milosti môžem byť aj ja každý deň v nejakom zmysle svätý, lebo ľutujem, prijímam 

odpustenie, prijímam Ježiša v Eucharistii, ako milovaný sa usilujem milovať... Takže nebojte 

sa, ak ste hriešnici – ste na najlepšej ceste k svätosti! Len, aby sme neboli skazení, aby sme 

nemali záľubu v zle. Vytvorme krásnu rodinu Cirkvi modlitbou i skutkami, zatiahnime na 

hlbinu podľa evanjelia a staňme sa aj my pre iných hrdinami dobra a lásky, ktorých môžu 

napodobňovať.  

      o. Rastislav 


